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Protokół Nr XXIX/16  
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 03 listopada 2016 roku 

 
1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie o godz. 1600. 

Na spotkaniu podjęto 6 uchwał od Nr XXIX/162/16 do Nr XXIX/167/16 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1.  Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

5. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy Dąbrówno 

6. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy Dąbrówno 

7. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

8. Bartosz Bałabon – Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie 

9. Mieszkańcy gminy.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał 

proponowany porządek obrad. W posiedzeniu udział wzięło 15 Radnych na 15 osobowy skład 

Rady, w związku z czym obrady były prawomocne.  

Wójt Gminy Dąbrówno złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt. „f” dotyczącego 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej, położonej w 

miejscowości Leszcz, gmina Dąbrówno. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o przeniesienie na początek obrad informacji o 

działaniach Posterunku Policji w Dąbrównie. Wniosek został poddany pod głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

• Informacja Kierownika Posterunku Policji w Dąbrównie. 

Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie Pan Bartosz Bałabon poinformował, że strona 

internetowa pn. „Krajowa Mapa Zagrożeń” zdaje egzamin, zgłaszane są miejsca, gdzie 

naruszone zostaje prawo. Zazwyczaj zgłoszenia dotyczą łamania przepisów prawa 

związanych z ruchem drogowym. Wskazane miejsca poddawane są kontroli funkcjonariuszy 

policji. Kierownik zachęcił do dalszego korzystania z Geoportalu.  

Przedstawiony został obecny dzielnicowy miejscowości Dąbrówno mł. asp. Michał Jenczyk. 

Podany został nr kontaktowy, który jest dostępny podczas pełnienia służby.  

Mł. asp. Michał Jenczyk  poprosił obecnych na Sesji Rady Gminy o zwrócenie uwagi na psy, 

biegające na terenie Gminy Dąbrówno, jak również o oznakowania posesji w widocznych 

miejscach, co znacznie ułatwi odnalezienie osoby, z którą istnieje potrzeba kontaktu.  

Kierownik Posterunku Policji poprosił o wspólne dbanie o bezpieczeństwo na terenie naszej 

gminy. Dodał, że posterunek policji jest czynny od poniedziałku do piątku od 700 – 1500 oraz 

co drugi weekend odbywa się służba nocna.  

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2016 – 2025.  

Skarbnik Gminy Dąbrówno Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując o 

zmianach dokonanych w WPF na lata 2016 -2025. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie.   

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXIX/162/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2016 r. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując o dokonanych 

zmianach w budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXIX/163/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. c) w sprawie dochodów jednostek budżetowych Gminy Dąbrówno 

prowadzących działalność na podstawie ustawy o systemie oświaty.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się  - 0 głosów 

Uchwała Nr XXIX/164/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że w projekcie uchwały 

wprowadza się następujące zmiany do Regulaminu: 

1. § 11 ust. 2 otrzymuje następujące brzmienie:  

     „2. „Odpady wyselekcjonowane: papier i tektura, szkło – raz w miesiącu.”   
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2. W § 11 po ust. 2 dodaje się ust. 2a, który otrzymuje następujące brzmienie: 

     „2a. tworzywa sztuczne, opakowania wielomateriałowe i metale: 

         1) z obszaru zabudowy jednorodzinnej w okresie: 

             od 1 kwietnia do 31 października – raz na dwa tygodnie; 

             od 1 listopada do 31 marca – raz w miesiącu; 

        2)  z budynków wielolokalowych na terenach wiejskich i miejskich w okresie : 

             od 1 kwietnia do 31 października – raz w tygodniu, 

             od 1 listopada do 31 marca – raz na dwa tygodnie”. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, w związku z czym przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXIX/165/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie określenia wzorów informacji i deklaracji podatkowych.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że przygotowanie projektu 

uchwały zostało podyktowane koniecznością  dostosowanie wzorów informacji i deklaracji 

podatkowych do obowiązujących przepisów prawa. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXIX/166/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. g) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Dąbrówno. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że projekt uchwały był 

tematem obrad na posiedzeniu komisji wspólnych Rady Gminy Dąbrówno w dniu 
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dzisiejszym. Członkowie komisji wspólnych zaproponowali, aby w 2017 roku obowiązywały 

stawki takie jak w 2016 roku., czyli pozostały bez zmian.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj poinformowała, że proponowane stawki brutto za wodę i 

ścieki przedstawiają się następująco: 

• Woda      3,35 zł.  

• Ścieki (gospod. domowe)  5,59 zł.  

• Wywóz nieczystości płynnych  8,56 zł.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XXIX/167/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 4. Informacja o oświadczeniach majątkowych składanych przez Radnych 

i pracowników urzędu gminy. 

Przewodniczący odczytał informację o oświadczeniach majątkowych: 

• Radnych Gminy Dąbrówno - załącznik nr 12 do protokołu 

• pracowników Urzędu Gminy – załącznik nr 13 do protokołu 

• Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno – załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

 

Przerwa 5 min.  
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Ad. 6. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy. 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji. 

 

Ad. 7. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że do Rady wpłynęło 

pismo Posła na Sejm RP Andrzeja Kobylarza (załącznik nr 15) popierające APEL Rady 

Gminy Dąbrówno z dnia 04 października 2016 roku w sprawie rozmieszczenia zespołów 

ratownictwa medycznego w powiecie działdowskim.  

Kolejnym pismem (załącznik nr 16), które zostało skierowane do Rady Gminy Dąbrówno jest 

prośba Rady Rodziców PSP Dąbrówno w sprawie wsparcia finansowego zabawy 

mikołajkowej. Przewodniczący zaproponował składkę wśród Radnych w wysokości min. 20 

zł. 

Kontynuując Przewodniczący odczytał pismo kierowane do Rady Gminy przez mieszkankę 

Gminy Dąbrówno w sprawie sprzeciwu dotyczącego wypowiedzenia umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w miejscowości Leszcz. Grunt dzierżawiony jest od 2009 r. na 

okres 10 lat. 

 Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński poinformował, że zawarcie umowy dzierżawy omawianej 

nieruchomości nie powinno mieć miejsca. Wójt przedstawił argumenty przemawiające za 

rozwiązaniem umowy dzierżawy.  

Osoba dzierżawiąca teren wyraziła swój sprzeciw, co do wypowiedzenia zawartej umowy 

dzierżawy. Jednym z argumentów, który przytoczyła było to, iż w zagospodarowanie 

dzierżawionego terenu zainwestowano własne oszczędności.  

Radni dyskutowali w związku z zaistniałą sytuacją próbując znaleźć odpowiednie 

rozwiązanie.  

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski również wypowiedział się jak sprawa wygląda od 

strony prawnej.  

Przewodniczący stwierdził, że sprawa zostanie skierowana do Komisji Budownictwa, 

Planowania, Inicjatyw Gospodarczych Rady Gminy Dąbrówno, celem szczegółowego 

zapoznania się z zaistniałą sytuacją.  

Inspektor ds. Obywatelskich UG w Dąbrównie Pani Jolanta Gat poinformowała, że na 

spotkaniu w dniu 20.10.2016 r. w GCKB Radny Pan Marek Zalewski podjął temat związany z 

wydaniem jednorazowego zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w dniu obchodów 

„Święta Ryby” w Dąbrównie. Pani Gat zapytała, czy Radny jest w posiadaniu takich 

dokumentów (kserokopii, oryginałów)? 
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Radny Pan Marek Zalewski w odp. poinformował, że nie ma i nigdy nie był w posiadaniu  

dokumentów dotyczących wydania jednorazowego zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych w dniu „Święta Ryby” w Dąbrównie. 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński dodał, że niedopuszczalne jest fałszowanie rzeczywistości i 

opieranie się na jakiś dokumentach, które rzekomo się posiada i tych dokumentów na 

spotkaniu się nie pokazuje. To bardzo godzi w pracownika urzędu gminy, ponieważ później 

są na ten temat różnego rodzaju pomówienia, które świadczą jakoby z urzędu wynoszone są 

dokumenty.  Odpowiedzialnością za ten nieprawdziwy stan rzeczy obarcza się pracownika 

urzędu, który tak naprawdę jest niewinny. Nadmienił, że jest Mu przykro, że Pan Zalewski 

wykorzystuje swoją pozycję Radnego posiłkując się materiałami, które jak sam potwierdził 

nie uzyskał od pracowników urzędu  gminy, a w ten sposób pomawia ich, że wynoszą 

dokumenty na zewnątrz. Godzi to w dobre imię pracowników jak i urzędu. Jeżeli Radny jest 

w posiadaniu dokumentów urzędowych powinien je pokazać wszystkim, a nie stosować 

politykę pomówienia publicznego. Kontynuując Wójt poinformował, że na wspomnianym 

spotkaniu Radny powiedział, że w urzędzie stosowany jest mobbing  wobec pracowników 

oraz, że pracownik urzędu został przez Wójta zmuszony do wystawienia jednorazowego 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w dniu „święta ryby”, co nie miało miejsca. 

Dodał, że jeżeli Radny uważa, iż zostało naruszone prawo, to należy zawiadomić 

odpowiednie instytucje. Zdaniem Wójta Gminy celem spotkania w dniu 20.10.2016 r. było 

nie tylko zdyskredytowanie pracy pracowników w urzędzie gminy, ale również i Wójta. 

Reasumując Wójt poprosił, aby Radny Pan Marek Zalewski potwierdził słowa, które padły na 

tym spotkaniu, że w urzędzie gminy panuje mobbing i, że Pani Jolanta Gat została zmuszona 

przez Wójta do wystawienia decyzji zezwalającej na sprzedaż alkoholu. 

Radny Pan Marek Zalewski ustosunkowując się do powyższej wypowiedzi poinformował, że 

ze spotkania, które miało miejsce w dniu 20.10.2016 r. jest nagranie. Zapewnił, że na 

spotkaniu nie powiedział, że Wójt stosuje wobec pracowników gminy mobbing, bo tego nie 

wie. Ponadto Radny nie powiedział, że pracownik został przez Wójta zmuszony tylko, że 

pracownik został zabrany z domu przez Pana Wójta i zostało wystawione takie 

zaświadczenie. Kartka, którą podczas spotkania Radny trzymał w ręku był to zwitek papieru, 

który leżał na stoliku. Gestem chciał zademonstrować, jak pokazywał pozwolenie Pan, który 

sprzedawał napoje alkoholowe w dniu „święta ryby”.  Reasumując Radny dodał, że nie  miał 

żadnych dokumentów, nie powiedział ani jednego słowa o mobbingu ani zmuszaniu 

pracownika i nikt nie chce zdyskredytować Wójta. Radny zapewnił, że nigdy nie powiedział 

na pracownika urzędu, że wyniósł dokumenty, czy też udostępnił osobom postronnym 
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kserokopie. Jeżeli zajdzie taka potrzeba to Radny zgłosi się do sekretariatu gminy i jako 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno wymaganą dokumentację 

otrzyma.  

Wójt Gminy poinformował, że nad prawidłową pracą w urzędzie czuwa Pani Sekretarz i 

poprosił, aby Pani Sekretarz wypowiedziała się na ten temat. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie 

zdarzyło się, aby pracownik zgłosił, że jest mobbingowany, a pracuje w urzędzie już 23 lata.  

Nadmieniła, że mobbing jest bardzo poważnym oskarżeniem, które należy zgłosić do 

prokuratury. Zdarza się pracownikom, że popełniamy błędy i jesteśmy wówczas 

dyscyplinowani zgodnie z Kodeksem Pracy. Jednak nie można tego nazwać mobbingiem.  Są 

to jednorazowe, sporadyczne sytuacje i nie można ich porównywać do mobbingu, który z 

natury jest długotrwałym nękaniem pracowników i zamierzeniem mającym na celu np. 

poniżenie pracownika, czy też zdegradowanie go w opinii innych.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska stwierdziła, że na spotkanie w dniu 20.10.2016 r. nie 

wszyscy Radni zostali zaproszeni. Jednak słowo „mobbing” wymawiane było bardzo często. 

Powiedziano również, że Wójt zwołał spotkanie wśród pracowników urzędu i zabronił im 

pójścia na to spotkanie. Zdaniem Radnej spotkanie miało na celu zrobienie złej atmosfery. 

Osoby, które były na tym zebraniu znane są z „mącenia”.  

Mieszkanka Gminy Dąbrówno stwierdziła, że to, co się dzieje ostatnio w naszej gminie jest 

okropne. Radni zostali wybrani przez mieszkańców gminy i mieszkańcy oczekują, aby Rada 

działała dla ich dobra.   

Pani Agnieszka Widźgowska – pracownik GCKB w Dąbrównie poinformowała, że na 

czwartkowe spotkanie zostały zaproszone, jako pracownicy GCKB w Dąbrównie przez Wójta 

Gminy, podczas którego wyjaśniana była zaistniała sytuacja. Dodała, że nie czuje się 

mobbingowana ani zastraszona. 

Pani Aneta Stempkowska – żona Pana Daniela Stempkowskiego Dyrektora GCKB w 

Dąbrównie zwróciła się do Pani Widźgowskiej, w jaki sposób pracownicy GCKB zostali 

poinformowani, że ich Dyrektor został odwołany z pełnienia powierzonej mu funkcji? 

Pani Widźgowska w odp. poinformowała, że Pan Wójt przekazał im wiadomość, że Pan 

Dyrektor został odwołany.  

Pani Aneta Stempkowska zwróciła się do Pana Wójt z pytaniem, na jakiej podstawie 

zarządzenie Wójta Gminy o odwołaniu Dyrektora GCKB zostało umieszczone na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Dąbrówno? 
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Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski w odp. poinformował, że każde zarządzenie wydawane 

przez Wójta Gminy powinno być udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Dąbrówno.   

Kontynuując Pani Stempkowska zapytała, czy jest obowiązek wręczenia wypowiedzenia? 

Radca Prawny poinformował, że jest obowiązek odbioru wypowiedzenia przez pracownika.  

I to, że pracownik odmówił przyjęcia wypowiedzenia nawet będąc na zwolnieniu, czy też 

urlopie nie zmienia faktu. Dyrektor instytucji kultury nie jest zatrudniony na umowę o pracę 

tylko na podstawie powołania, które jest na tyle nie trwałym stosunkiem pracy, że w każdym 

wypadku pracodawca ma prawo go odwołać.     

Pani Aneta Stempkowska poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie 

zwołane przez Wójta Gminy Dąbrówno w odpowiedzi na petycję 15 Działdowskiej Drużyny 

Harcerskiej „Czerwone Płomienie” w sprawie odwołania Dyrektora GCKB. Na spotkaniu 

obecny był również Komendant Hufca ZHP Działdowo hm. Andrzej Umiński, który został 

zaproszony przez Wójta. Uzasadnieniem obecności Pana Komendanta zdaniem Wójta był 

fakt, iż Dyrektor wysyłał informację harcerzom, aby przyszli na spotkanie w dniu 20.10.2016 

r., co jest nieprawdą. 

Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno Pani Dorota Szczurowska  przedstawiła oświadczenie 

dotyczące pracy na zajmowanym stanowisku, które stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Radny Pan Marek Zalewski wyjaśnił sprawę dotyczącą wpływu środków pieniężnych z 

Ministerstwa dla OSP Samin, na jego konto bankowe.  

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński wypowiedział się na temat swojej pracy, jako 

Wójta Gminy oraz sytuacji, które miały miejsce w ostatnim czasie, począwszy od odwołania 

Dyrektora GCKB w Dąbrównie z pełnionej funkcji.  

Radny Pan Marek Zalewski poprosił Wójta o wyjaśnienie błędu związanego z mylnie 

przekazanym przelewem środków pieniężnych dla OSP Samin na Jego konto bankowe.  

Radny Pan Michał Mielczarek dodał, że największą bolączką w naszej gminie jest dzielenie 

ludzi. Od początku był za tym, aby Rada współpracowała z Wójtem Gminy i stworzyła na 

cztery lata priorytety, które trzeba realizować. Nadmienił, że stworzony został „sztuczny” 

podział, jako Radny starał się mówić merytorycznie i wypowiadał swoje zdanie.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska stwierdziła, że Radny Mielczarek na współpracę z 

urzędem nie może narzekać, prowadzone były rozmowy i zgłaszane sprawy w miarę 

możliwości były rozwiązywane. Pani Szczurowska zachęciła do prowadzenia rozmów na 

nurtujące tematy, co pozwoli na poprawę współpracy.  
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Radna Pani Joanna Kaźmierska poinformowała o współpracy Pani Doroty Szczurowskiej ze 

stowarzyszeniami, które działają na terenie naszej gminy, o Jej zaangażowaniu i poświęceniu 

w realizację projektów, z których korzystali zarówno młodsi, jak i starsi mieszkańcy naszej 

gminy.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska stwierdziła, że krytykować prace innych każdy potrafi, 

jednak nikt nikomu nie zabrania uczestniczenia w organizowanych warsztatach.  

Kontynuując Radna zwróciła się do Rady z pytaniem, co GCKB robiło w świetlicach 

wiejskich w Saminie, Marwałdzie, Wierzbicy, Lewałdzie Wielkim, jakie zajęcia dla 

mieszkańców były w nich organizowane?   

Nikt z Radnych nie ustosunkował się do powyższej wypowiedzi.  

Po zakończeniu burzliwej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady 

zakończył posiedzenie XXIX Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała: 

Dorota Kędzierska 
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Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni 
sołtysi i mieszkańcy Gminy Dąbrówno 

Walka polityczna w gminie sięgnęła dna. Podsłuchy, nagrywanie rozmów 

w urzędzie, śledzenie mojego prywatnego czasu spędzanego z dziećmi 

to szczyt perfidnego, podłego działania ludzi w to zaangażowanych do 

których w tym momencie się zwracam, a którzy są tu obecni na Sali. 

Godzą Państwo swoimi działaniami w przysługujące mi prawo do 

prywatności. Art. 47 Konstytucji stanowi: „Każdy ma prawo do ochrony 

prawnej życia prywatnego, rodzinnego, czci i dobrego imienia …” Swoimi 

działaniami naruszają Państwo niezbywalne  prawa każdego obywatela 

zapisane w konstytucji!!!!  Proszę przestać oczerniać moją osobę i 

śledzić moje prywatne życie!! 

Chcąc złamać mnie psychicznie w ubiegłym roku rozpropagowywaliście 

list szkalujący moją osobę i osobę Wójta, nie udało się.  No to cóż trzeba 

uderzyć w inny sposób, żeby ich się pozbyć. Staliśmy się nie wygodni 

walcząc z panującym w Gminie „układem zamkniętym”.  Więc poszliście 

krok dalej, przyszedł czas na nagrywanie rozmów przez  nasyłanych 

przez Was pracowników, taczki pod urzędem gminy będące  

pośmiewiskiem nie tylko na województwo ale i  na cały kraj,  niszczenie 

mienia w postaci zniszczenia samochodu Wójta… Ile jeszcze tego 

będzie???? Do czego jeszcze się posuniecie w swojej walce politycznej, 

PYTAM DO CZEGO????. Bo jak widać pozostaje już tylko naruszenie 

nietykalności cielesnej. Jakim trzeba być człowiekiem, aby w ten sposób 

postępować. Chcecie mówić, że Wam zależy na dobru tej gminy, żeby 

mogła się rozwijać. NIE TAKI JEST NA PEWNO WASZ CEL. WASZYM 

CELEM JEST NISZCZENIE ludzi, łamanie im kręgosłupów moralnych, 

niszczenie ich w oczach opinii publicznej. 
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Mówicie o nepotyzmie, a czy wiecie co to znaczy??? Nepotyzm jak mówi 

słownik języka polskiego to faworyzowanie krewnych i przyjaciół przy 

obsadzaniu wysokich stanowisk 

Moja rodzina zatrudniona była już w urzędzie gminy jak i jednostkach  jej 

podległych już od kilkunastu lat zanim przyszłam tu do pracy.  Czy Wójt 

zatrudnił kogoś ze swojej rodziny??? Odpowiedź jest prosta: NIEEEE, 

nie zatrudnił.  

Jaka obłuda bije z Państwa strony w  zakresie krytykowania zatrudniania 

jak to mówicie „swoich”. Panie Przewodniczący Rady Gminy, Panie 

Krzemiński czy to nie Pan był u mnie miesiąc temu i mówił mi Pan że 

chciałby aby jego córkę zatrudnić w szkole w Marwałdzie. Skoro tak Pan 

neguje nepotyzm to czy przykład nie powinien iść od góry, od Pana !!  

Powinien więc Pan poszukać zatrudnienia córce w innej Gminie, bo tak 

to właśnie Pan stosuje nepotyzm jako Przewodniczący Rady Gminy!!! 

wykorzystując swoje stanowisko do „ załatwienia” etatu swojej córce w 

podległej Panu jako Radnemu Gminy jednostce.  Ale jak widać punkt 

widzenia zależy od punktu siedzenia.  

 

 

Teraz chciałabym odnieść się do zarzutów poruszanych na 

spotkaniu w dniu 20 października jakie zostały skierowane w stosunku 

do mojej osoby:  

Szanowni Państwo nie przyszłam do tej gminy żeby Was w jakikolwiek 

sposób „okradać” i  żeby na Was się dorobić. Mówienie mieszkańcom, 

że mój etat kosztuje Gminę ćwierć miliona i nie stać gminy na mnie  jest  

nieobiektywnym przedstawianiem faktów. Złożona Panu Zalewskiemu  

na pierwszej sesji Rady Gminy w grudniu 2014 r. moja obietnica, że jak 
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nie uda mi się po roku pozyskać żadnych środków na rzecz Gminy to 

zrezygnuję była świadomą, odpowiedzialną obietnicą. Wiedziałam, że 

tak się nie stanie bo nie należą do ludzi, którzy biorą pieniądze nic nie 

robiąc. We wszystko co robię angażuję się na 150%. Tak też jest w 

przypadku pełnienia funkcji, którą sprawuję.  

Moje wynagrodzenie w Gminie  było na identycznym poziomie jak Pana 

Stempkowskiego.  Jak widzą Państwo w przedstawionych dokumentach 

tj. w moim oświadczeniu majątkowym za 2015 r. otrzymałam z Urzędu 

Gminy wynagrodzenie w wysokości 72 tys. złotych, tyle samo co były 

Dyrektor Gminnego Centrum Kulturalno-Bibliotecznego. Z jedną tylko 

zasadnicza różnicą, ja na swój etat zapracowałam z nawiązką poprzez 

pozyskanie w 2015 r.   821  651,58 zł (co znajdą Państwo w materiałach) 

zaś w 2016 r. 2 663 119,86 zł !!!!    Mój etat zwrócił się Państwu z 

nawiązką na kilkadziesiąt lat do przodu.  

Wójt Piotr Zwaliński zarobił w 2015 r. 76 832 zł, natomiast poprzedni 

Wójt Gminy Tadeusz Błaszkiewicz za rok swojej pracy otrzymał 

wynagrodzenie w wysokości 121 591 zł, czyli jeszcze raz tyle co obecny 

wójt.  

To mi  i Wójtowi zależy chyba wyłącznie na rozwoju tej gminy, bo na 

pewno nie tej grupie, która wysnuwa niestworzone domysły.  

Tak pracuję i pobieram wynagrodzenia w Stowarzyszeniach, takie jakie 

widzą Państwo na zestawieniu, ale część tych pieniędzy wraca do 

stowarzyszeń w postaci darowizny- przekazałam 900 zł darowizny na 

konto stowarzyszenia, dołożyłam 1000 zł na drukarkę 3D, dopłaciłam do 

pobytu grupy wikliniarskiej 400 zł w Mniszkach. Gdybyście Państwo 

radni chociaż w połowie brali ze mnie przykład, to ze swoich diet 

kupilibyście np. tablice do swoich miejscowości. Ale po co lepiej chodzić i 

mówić, że Wójt Wam nawet tablicy nie kupi.  
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Angażuje się w  działania w projektach, nie zaniedbując swojej pracy w 

Urzędzie. Jestem na popołudniowych spotkaniach, wyjeżdżam z grupami 

z warsztatów kiedy organizuje im wyjazdy bo taka jest moja rola, rola 

Koordynatora. W projektach znajdują też zatrudnienie mieszkańcy gminy 

Dąbrówno, ich zarobki mają Państwo przedstawione w tabeli, łącznie z 

byłym Dyrektorem Gminnego Centrum Kulturalno- Bibliotecznego który 

w jednym z projektów stowarzyszenia zarobił 2400 zł za 8 godzin pracy!! 

Wszystko co działo się w GCKB w 2016 r. to zasługa stowarzyszeń. Bo 

wszystkie warsztaty finansowane są ze środków Stowarzyszeń. I to nie 

po to żebym to ja mogła się dorobić, ale po to, by mieszkańcy mogli 

realizować swoje pasje i zainteresowania, mogli zwiedzać ciekawe 

miejsca. Piszę projekty dla stowarzyszeń  nie dlatego, że mam w tym 

interes, ale dlatego że  są takie programy gdzie tylko stowarzyszenia 

mogą ubiegać się o dotacje a gmina nie może.  

Krzyczy Pan Panie Radny Zalewski, że ja to robię w godzinach pracy, że 

się dorabiam na tych projektach, a gdzie Pan był jak były już  Inspektor 

ds. budownictwa Urzędu Gminy   miał wyłączność na opracowywanie 

projektów budowlanych dla mieszkańców i potem pełnił funkcję 

inspektora nadzoru nad tymi budowami. I to zapewne działo się w 

godzinach pracy kiedy pełnił funkcje urzędnika. Czemu wtedy nie 

podnosiliście krzyku „że wykonuje prywatę w godzinach pracy” i się 

dorabia kosztem Gminy? Miał pozwolenie na prowadzenie działalności 

gospodarczej więc robił to za zgoda ówczesnej władzy. No tak ale wtedy 

to był Wasz człowiek. Więc można było i nie widzieliście niczego złego w 

tej kwestii.   

 Kolejną kwestią która została poruszona na spotkaniu była 

inwestycja, która ma być realizowana w Publicznej Szkole w Dąbrównie.  
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Jakim trzeba być ograniczonym człowiekiem krzycząc że inwestycja w 

remont szkoły w postaci pomp ciepła jest nieopłacalna. Proszę Państwa 

sami przyjęliście jako Rada Gminy w czerwcu 2016 r. Strategię Rozwoju 

Gminy, w której znajdują się zapisy mówiące o podejmowaniu inwestycji 

w kierunku prowadzenia gospodarki nieskoemisyjnej tzn. ograniczenia 

spalania węgla. O tym mówią tez unijne i krajowe Dyrektywy. Tylko 

wariat może nie chcieć 1,2 mln dotacji, przy rocznych oszczędnościach 

na poziomie 40 tys.  Gdzie byliście kiedy budowano nieużytkowany do  

dziś stadion za 1 mln własnych środków a tylko, podkreślam tylko 250 

tys. dotacji? Wtedy to się opłacało wyłożyć tyle środków z budżetu gminy 

przy tak małej dotacji. A teraz kiedy mamy dołożyć własnych środków 

250 tys. i  zasilić budżet gminy kwotą 1,2 mln złotych to się nie opłaca. 

Gdzie tu zdrowe racjonalne rozumowanie ??? 

Wniosek sprawdzało w Urzędzie Marszałkowskim 2 niezależnych 

ekspertów, którzy ocenili zasadność inwestycji i jej opłacalność. Panie 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Panie Radny Szraga czy 

kiedykolwiek Pan zadzwonił i poprosił abym przyszła na komisje 

budownictwa i przedstawiła szczegóły projektu?? Nie bo nie 

interesowało to Was, ale jakże łatwo jest przytakiwać osobom, które 

mówią, ze się nie opłaca, ze pompy ciepła to szaleństwo, one zrujnują 

gminę.  Tak mogą mówić tylko ludzie ciemni, bo inaczej nazwać ich nie 

można.  

 W całej tej burzy chodzi tylko o to aby Wójt nie mógł zrealizować 

zaplanowanych inwestycji w przyszłym roku tj. remontów dróg w 

Saminie, Wierzbicy i Saminku, na które pozyskaliśmy dotację w 

wysokości 654 tys. zł, czy też inwestycji remontu szkoły za 1,5 mln 

złotych. Bo już wtedy nie będzie można ludziom wciskać bajek, ze Wójt 

nic nie robi i jeździ tylko z „Wójtową”.  
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Tak jeździ po Gminie i na spotkania do szkół i sołectw. Tak interesuje 

Państwa jako Radnych dobro gminy. Przykro, ze uczestniczycie tylko w 

spotkaniach na których „bije się pianę i obraża ludzi”, a na spotkaniach 

takich jak np. 30 lecie szkoły w Elgnowie, o która tak walczyliście aby nie 

została zlikwidowana, już nie zaszczyciliście Dyrekcję ale przede 

wszystkim dzieci, które czekały na Was z kwiatami z podziękowaniami  

swoją obecnością. Bo po co, przecież to takie nudne spotkanie, nikt nie 

będzie się tam kłócił.  

Od 2 lat walczymy z Wójtem o pociągniecie do odpowiedzialności osób 

odpowiedzialnych za budowę stadionu, na którym biegły sądowy 

stwierdził brak materiałów budowlanych za pół miliona. Aż ośmiu 

osobom zostały postawione zarzuty. Wystosowaliśmy do Wykonawcy 

wezwanie o zwrot 2 mln złotych do budżetu gminy za nienależyte 

wykonanie umowy. Sprawa trafiła do Sądu i jest na etapie postępowania 

sądowego. Czyżby  komuś bardzo zależało na tym abyśmy nie 

doprowadzili tej sprawy do końca ?  Gdzie byliście wtedy ze swoimi 

krzykami i stawianiem osądów? 

 I na koniec już.  Panie Radny Zalewski jak wytłumaczy Pan  wpływ 

dotacji publicznej dla OSP w Saminie, czyli środków publicznych w 

kwocie 9 100 zł na Pana prywatne konto  bankowe ?? Czy uważa Pan to 

za przejrzyste i prawidłowe? Nie oczekuję odpowiedzi bo zapewne 

będzie tłumaczył to Pan pomyłką.  

 

 Powiem Państwu tylko jedno, jaki cel mają te wszystkie działania:   

zastopowanie szukania nieprawidłowości jakie w tej gminie miały 

miejsce, zablokowanie zaplanowanych w 2017 roku inwestycji, na które 

pozyskaliśmy środki unijne. 
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Nie zależy Wam na dobru tej gminy, wam zależy wyłącznie na tym 

układzie, który panował i własnych interesach, nie na dobru 

mieszkańców tej Gminy. 

Czekam od Was na dalsze ataki, ale pamiętajcie Wasze słowa mnie nie 

bolą bo nie mam sobie nic do zarzucenia. Podstawiajcie taczki, niszczcie 

samochód, zgłaszajcie do Prokuratury, opluwajcie nas dalej, to świadczy 

tylko o Waszej bezsilności. 

 Kończąc powiem tylko tyle i więcej odnosić się do Waszych słów nie 

mam zamiaru: Nigdy nie kłóć się z głupcem - ludzie mogą nie dostrzec 

różnicy.  
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